



## Supplier's Declaration of Conformity for Canada

Innovation, Science and Economic Development Canada

**Unique Identifier of the product:**

Unique Identifier/Model: STEVAL-SMARTAG2

Description: NFC Dynamic Tag sensor and processing node

**Manufacturer:**

STMicroelectronics S.r.l.;

address: Via Camillo Olivetti 2 - 20864 Agrate Brianza (MB) – Italy;

website: [www.st.com](http://www.st.com)

**Responsible Party – Canada Contact Information:**

Name: John Langner;

address: STMicroelectronics, Inc., 350 Burnhamthorpe Road West, Suite 303 L5B 3J1, Mississauga, ON, Canada;

e-mail: [john.langner@st.com](mailto:john.langner@st.com)

**Innovation, Science and Economic Development Canada Compliance:**

This device complies with Innovation, Science and Economic Development RSS standards. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Changes or modifications not expressly approved by the manufacturer could void the user's authority to operate the equipment.

**Conformité à Innovation, Sciences et Développement Économique Canada:**

Cet appareil est conforme aux normes RSS d'Innovation, Science et Développement économique. L'utilisation est soumise aux deux conditions suivantes: (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter de recevoir tous les types d'interférence, y comprises les interférences susceptibles d'entraîner un fonctionnement indésirable. Les changements ou les modifications non expressément approuvés par le fabricant pourraient annuler le permis d'utiliser l'équipement.

Signature:

John Langner  
Eastern Canada Sales Manager

October 11, 2022